

MI-2650MP OPTICAL USB MICRO MOUSE (MICRO MOUSE (RETRACTABLE) USB

DE UK Produktinformationen Product information CDE В CDE A: USB-Stecker E: Scrollrad + Taste + Anzeige C: Linke Maustaste A: USB connector C: left mouse button E: scroll wheel + button + indicator B: pulley (retractable version only) B: Spule (nur in der Version mit D: Rechte Maustaste D: right mouse button F: indicator aufspulbarem Kabel) Installation Installation Retract cord to desired length ⚠Only retractable version Kabel auf gewünschte Länge aufspulen ⚠(Nur in der Version mit aufspulbarem Kabel) 1 Δ Open Pull from both ends An beiden Enden ziehen Open (Öffnen) Λ Δ Do NOT pull from middle A Close use force to retract cable el NICHT mit Gewalt aufspulen Close (Schließen) MAX 70 cm USB-Stecker an PC/Notebook 2 Connect USB to PC/Notebook 2 PC/Notebook einschalten Turn on PC/Notebook 3 3 Anzeigen E, F leuchten Indicators E, F light up 5 Maus ist einsatzbereit. 5 Mouse is ready to use

Caution

 $\stackrel{\triangle}{\mathbb{A}}$

Mouse is plug and play with Windows 98SE/ME/2000/XP No drivers are needed for installation under Windows

If you have any problems, go to $\underline{\text{www.trust.com/14154}} \text{ or 12946 for FAQ, drivers and manuals.}$

Safety

Do not open or repair this device yourself.

 ϵ

This device meets the essential requirements and other relevant conditions of the applicable European directives. The Declaration of Conformity (DoC) is available at www.trust.com/14154/ce or 12946

Warranty & copyright

- This product has a two-year manufacturer's warranty which is effective from the date of purchase. For more information see www.trust.com/warranty
- Reproduction of this manual or any part of it is prohibited without permission from Trust International B.V.

Achtung

 \triangle

Maus ist plug- und playfähig mit Windows 98SE/ME/2000/XP. Für die Installation unter Windows werden keine Treiber benötigt.

Falls Probleme auftreten, finden Sie unter www.trust.com/14154 oder 12946 eine FAQ, Treiber und Handbücher.

Sicherheitshinweis

Öffnen Sie dieses Gerät nicht, und führen Sie keine Reparaturen daran aus.

 \in

 Dieses Produkt entspricht den grundlegenden Anforderungen und allen sonstigen Bestimmungen der gültigen europäischen Richtlinien. Die Konformitätserklärung (DoC) können Sie unter www.trust.com/14154/ce oder 12946 nachlesen.

Garantie & Copyright

- Für dieses Produkt gilt eine Herstellergarantie von 2 Jahren; die Garantiefrist beginnt mit dem Kaufdatum. Weitere Informationen finden Sie unter www.trust.com/warranty.
- Die Vervielfältigung dieser Anleitung oder von Teilen daraus ist ohne die Genehmigung von Trust International B.V. verboten.